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Volley Belgium 
 

Verslag bestuursorgaan – Rapport organe d’administration 
 

16/04/2025 19:30h – EVC  
 

Présent/Aanwezig: 
o Volley Belgium: Guy Juwet, Claude Kriescher, Stefan De Keijser 
o Volley Vlaanderen: Gerrit Matthijs (per TEAMS), Paul Lagae 
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles: Dominique Reterre, Pascal Schmets (par TEAMS), Denis Van Bever  
o Commissions : Liga (Bert Vandewalle), MNC (Michel Loppe), NSC-CNA (Arturo di Giacomo) 
o Verontschuldigd - excusés: Luc Haegemans (volmacht aan Gerrit) 

 
 

 
COMMISSIES 
 
1. MNC  

  
1.1. Reglement Nationale competities. Op aangeven 

van Paul bespreekt het bestuursorgaan punten 
2.2. §1 b) en 2.2. §2 b)  ‘Nationale 1 (NAT1H/D): 12 
ploegen + eventueel VV- en/of FVWB-selecties. Als 
het aantal ingeschreven teams groter zou zijn dan 14 
(inclusief eventuele VV en VVWB selectieteams), 
zullen er 2 rondes zijn met een play-off en play-down 
systeem dat wordt bepaald aan de hand van het aantal 
teams. 
De vergadering vraagt aan Michel om in het 
reglement te verduidelijken dat het aantal 
ingeschreven teams in NAT1 slechts kan stijgen 
tot 14 of meer als gevolg van ligateams die hun 
licentie verliezen en daardoor degraderen naar 
NAT1. 
 
Arturo voegde enkele punten toe voor het 
reglement.  
 
Michel zal het nationale reglement aanpassen 
met de gevraagde verduidelijking & 
toevoegingen, en de finale tekst binnen drie 
dagen per mail aan de raadsleden voorleggen. 
 

1.2. In NAT3D C eindigde Topsportschool Vilvoorde 
als eerste. Aangezien TSV niet in aanmerking 
komt voor stijgen en dalen in hun reeks en gelet 
dat dit een uitzonderlijke prestatie is voor deze 
opleidingsploeg beslist het bestuursorgaan de 
titrel van kampioen uit te reiken aan de tweede in 
de reeks, doch ook een extra trofee te voorzien 
op de kampioenenviering. 
 

1.3. Michel meldt dat er weinig animo is bij de 2e 
van respectievelijk NAT3 & PROMO voor 
deelname aan de kwalificatietoernooien ter 
identificatie van eventuele bijkomende stijgers. 
Voor potentiële stijgers uit PROMO weegt 
vooral de duurdere arbitrage in NAT3. De raad 
vraagt MNC om kwalificatie ook open te stellen 

 
COMMISSIONS 

 
1. MNC  

 
1.1. Règlement de la compétition nationale. Sur 

proposition de Paul, l'organe de direction 
discute des points 2.2. §1 b) et 2.2. §2 b) 
'Nationale 1 (NAT1H/D) : 12 équipes + éventuelles 
sélections VV et/ou FVWB. Si le nombre d'équipes 
inscrites dépasse 14 (y compris les éventuelles 
sélections VV et VVWB), il y aura 2 tours avec un 
système de play-off et de play-down déterminé par le 
nombre d'équipes. 
Le conseil invite Michel à préciser dans le 
règlement que seule une dégradation suite à la 
perte de licence de ligue peut causer que le 
nombre d'équipes inscrites en NAT1 augmenter 
à 14 ou plus. 

 
 

Arturo a ajouté quelques points au règlement. 
 

 
Michel modifiera le règlement national avec les 
clarifications et les ajouts demandés, et 
soumettra le texte final aux conseillers par e-
mail dans les trois jours. 

 
1.2. Dans la série NAT3D C, Topsportschool 

Vilvoorde a terminé premier. Comme TSV ne 
peut ni monter ni descendre de leur série et qu'il 
s'agit d'un exploit exceptionnel pour cette équipe 
de formation, l'organe directeur décide d'attribuer 
le titre de champion au deuxième de la série, 
mais aussi de fournir un trophée supplémentaire 
lors de la célébration des champions. 
 

1.3. Michel signale que le 2e du NAT3 et le 2e du 
PROMO n'ont guère envie de participer aux 
tournois de qualification afin d'identifier 
d'éventuels montants supplémentaires. Pour 
les éventuels montants de PROMO, il semble 
que surtout l'arbitrage plus onéreux en NAT3 
qui en est la cause. Le Conseil demande à la 
MNC d’ouvrir les barrages également aux 
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voor derden en vierden overeenkomstig art 
5.3.3. §3.   

 
1.4. Michel dringt bij Bert aan op een betere 

coördinatie tussen LIGD en LIGH bij het opstellen 
van het annorama. Het bestuursorgaan vraagt 
dat de beide liga’s de door de federatie 
opgelegde beschermde data voor 
bekerweekends zouden respecteren.  

 
1.5. Het bestuurorgaan van 19 maart gaf de LIGD op 

hun vraag de uitzonderlijke toelating om -gelet 
dat er naast de kampioen van de reeks ook 
interesse is van de tweede in de reeks- om 
versneld te evolueren naar een reeks van 12 
teams.  Gelet dat de evolutie naar een reeks van 
12 ploegen automatisch inhoudt dat er op einde 
seizoen één daler zou zijn uit de Ligareeks, 
wenst de Liga Dames hier niet op in te gaan. 

 
 

1.6. Naar aanleiding van een klacht zal Paul bij een 
jurist navragen in hoeverre een wedstrijd 
filmende man een inbreuk zou kunnen zijn op de 
Europese privacy wetgeving (gdpr).  
 
 

2.    NSC 
 

2.1. Arturo meldt vier nieuwe spelregels. Die zijn nu 
al van kracht op internationaal niveau, en vanaf 
september in België.  

 
 
2.2. NSC organiseert op 17/05 een examen voor 

kandidaat nationale SRs. Aan de vleugels werd 
gevraagd om goede kandidaten voor te dragen. 

 
2.3. Nu de challenge-systemen succesvol 

geïntroduceerd werden in de liga’s is het tijd voor 
een eerste optimalisatie van de protocols. NSC 
maakte een klassement op van de Challenge 
operatoren met een kwalitatieve verbetering als 
doel.  

 
2.4.Arturo dankt de provincies voor het aanleveren 

van jonge beloftenvolle SRs. 
 
2.5. NSC betreurt het veelvuldig afsluiten van 

disciplinaire dossiers via een minnelijke 
schikking door het parket. Volgens Denis is er 
sinds covid meer agressie op en rond het veld. 
Guy wijst op de zware werklast van het 
bondsparket gelet het grote aantal zaken, en 
Paul op de onafhankelijkheid ervan. Het 
bestuurorgaan zal het parket uitnodigen op een 
volgende vergadering om een overzicht te 
krijgen.  

 
2.6. NSC draagt drie SRs voor als ‘SR van het jaar’, 

zowel indoor als BVB. (zie ook punt 3.4). 
 
 

tierces et aux quatuors, conformément à 
l'article 5.3.3. §3. 
 

1.4. Michel demande à Bert d'assurer une meilleure 
coordination entre la LIGD et la LIGH dans la 
préparation de l'annorama. L'organe directeur 
demande que les deux ligues respectent les 
dates protégées imposées par la fédération 
pour les week-ends de la coupe.  
 

1.5. Etant donné qu'en plus du champion de la série 
NAT1D, il y a également un intérêt de la part du 
deuxième de cette série d’accéder à la ligue, la 
LIGD a demandé et obtenu de l'organe directeur 
du 19 mars l'autorisation exceptionnelle d'évoluer 
vers une série de 12 équipes à un rythme 
accéléré.  Comme la réalisation d’une série de 12 
équipes implique automatiquement qu'il y aurait 
un descendant de la LIGD à la fin de la saison, la 
Ligue Féminine ne souhaite pas d’en profiter. 

 
1.6. Suite à une plainte, Paul vérifiera auprès d'un 

juriste dans quelle mesure le fait de filmer un 
match constitue une violation de la loi 
européenne sur la protection de la vie privée 
(gdpr). 

 
2     CNA 

 
2.1. Arturo fait état de quatre nouvelles règles de jeu. 

Celles-ci sont déjà en vigueur au niveau 
international, et à partir de septembre en 
Belgique.  

 
2.2. Le 17/05, la CNA organise un examen pour les 

candidats arbitres nationaux. Les ailes ont été 
invitées à présenter de bons candidats. 

 
2.3. Maintenant que les systèmes de challenge ont 

été introduits avec succès dans les ligues, il est 
temps de procéder à une première optimisation 
des protocoles. La CNA a établi un classement 
des ‘challenge-operators’ avec pour objectif une 
amélioration qualitative.  

 
2.4. Arturo a remercié les provinces pour la mise à 

disposition de jeunes arbitres prometteurs. 
 
2.5. La CNA regrette que les dossiers disciplinaires 

soumis au parquet se clôturent trop souvent par 
un accord à l’amiable. Denis ajoute que depuis 
le COVID il y a plus d'agressivité sur et autour 
du terrain. Guy souligne la grande charge de 
travail au parquet fédéral compte tenu du grand 
nombre de dossiers. Paul tire l’attention sur 
l’indépendance du parquet. L'organe directeur 
invitera le parquet lors d'une prochaine réunion 
afin d'obtenir une vue d'ensemble.  

 
2.6. La CNA propose trois arbitres comme « arbitre 

de l'année », en salle ainsi que pour le beach. 
(voir également le point 3.4). 
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2.7. In samenwerking met Dries slaagde NSC in 
een serieuze kostenbesparing op de BVB-
arbitrage. 

. 
3.   LIGD 

 
3.1. Bert presenteert het competition format & 

annorama 2025-26 van de LIGD. Het is het 
resultaat van de uiteenlopende wensen van de 
verschillende clubs. De LIGD zal 11 teams 
tellen, een minimum aan mid-week wedstrijden, 
met ook voldoende matchdagen voor de 
zwakkere ploegen. 

 
3.2. De beperkte interesse van LIGD-clubs voor 

deelname aan CEV-competities is zorgelijk, 
maar het fenomeen is niet enkel Belgisch. 
Claude legt uit dat dit probleem op dit moment 
in een CEV-werkgroep behandeld wordt. Hij 
nodigt de LIGD uit om op eigen initiatief ‘pistes 
ter tegemoetkoming vanuit CEV’ op te stellen 
en uiterlijk op 26/04 via Claude aan de 
voorzitter van de werkgroep/commissie over te 
maken.  Aan Topvolley wordt dezelfde 
uitnodiging gericht, want de werking van de U-
ages , de Golden- en Silver leagues is ook aan 
een update toe.  

 
3.3. Bert deelt het draft reglement voor de LIGH.  

Arturo vraagt dat de LIGH werk maakt van het 
te volgen protocol bij de BENE-liga. 
Raadsleden worden uitgenodigd om feedback 
te geven bij het ontwerp. 

 
3.4. Dit seizoen wordt er geen VOLLEYPROM 

georganiseerd. De Liga nam samen met Volley 
Vlaanderen het initiatief om toch 
prijsuitreikingen te organiseren door middel van 
een podcast op 29/04 met Marc Willems en 
Dominique Baeyens. Het bestuursorgaan 
Volley Belgium is verrast en teleurgesteld dat zij 
– als eigenaar en inrichtende macht van de 
nationale competitie - nu pas ingelicht wordt 
over dit initiatief.  Dit initiatief draagt bij aan de 
promotie van het volleybal, maar het totale 
gebrek aan communicatie hieromtrent lijkt niet 
opportuun voor de samenwerking. 

2.7. En collaboration avec Dries, la CNA a réussi à 
réduire considérablement les coûts de l'arbitrage 
BVB. 

 
3.    LIGD 

 
3.1. Bert présente le format de compétition et 

l'annorama 2025-26 de la LIGD. C'est le 
résultat des souhaits divergents des différents 
clubs. La LIGD comptera 11 équipes, un 
minimum de matches en milieu de semaine, 
avec également suffisamment de jours de 
matches pour les équipes les plus faibles. 
 

3.2. Le peu d'intérêt des clubs de la LIGD à participer 
aux compétitions de la CEV est inquiétant, mais 
le phénomène n'est pas seulement belge. Claude 
explique que ce problème est actuellement traité 
dans un groupe de travail de la CEV. Il invite la 
LIGD à rédiger de sa propre initiative des « pistes 
de concession de la CEV » et à les soumettre au 
président du groupe de travail/commission par 
l'intermédiaire de Claude pour le 26/04 au plus 
tard.  La même invitation est faite à Topvolley, 
car les compétitions U-ages, Golden et Silver 
Leagues ont également besoin d'une mise à jour. 
 
 

3.3. Bert communique le projet de règlement pour la 
LIGH.  Arturo demande que la LIGH travaille 
sur le protocole à suivre pour les ligues BENE. 
Les membres du Conseil sont invités à donner 
leur avis sur le projet. 
 

3.4  La VOLLEYPROM ne sera pas organisée cette 
saison-ci. En concertation avec Volley 
Vlaanderen, la Ligue a pris l'initiative de 
continuer à organiser des cérémonies de 
remise des prix par le biais d'un podcast avec 
Marc Willems et Dominique Baeyens le 29/04. 
L’organe de direction de Volley Belgium, en tant 
que propriétaire et organisateur de la ligue 
nationale, est surprise et déçue de n'être 
informée de cette initiative que maintenant.  
Cette initiative contribue à la promotion du 
volley-ball, mais l'absence totale de 
communication à ce sujet ne semble pas 
propice à la coopération. 

 

 
De commissies worden uitgenodigd om hun jaarverslag 2024 in te dienen. 
Les commissions sont invitées à soumettre leur rapport annuel 2024. 
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BESTUURSORGAAN 
 
1. Financiën 

 
1.1.  Lindemans Aalst (follow-up BO 19/03, punt 

1.2.). De club verzet zich tegen de betaling van 
de 15.000 EUR die hen werd gefactureerd in 
2019 en wordt al geadviseerd door een 
juridisch raadsman. VB, dat vorig jaar een 
rechtsbijstandsverzekering heeft afgesloten, wil 
deze gebruiken om ook in de huidige fase (pré-
judiciair) juridische ondersteuning te verkrijgen. 

 
2. VARIA 

 
2.1. De teams die zich kwalificeren voor Europees 

volleybal krijgen van Volley Belgium daarvoor 
een symbolische cheque uitgereikt. Guy heeft 
de cheques laten printen, maar is niet steeds 
beschikbaar om ze uit te reiken. Bij 
afwezigheid van Guy zullen Gerrit en 
Dominique de belangrijkste kwalificatie-
cheques uitreiken op de potentieel decisieve 
Play Off- wedstrijden (1/5, 9/5 en 16/5 bij de 
heren, 27/04 bij de dames). 
 

2.2. De uitreiking van de ‘Fair-Play ploeg van het 
jaar’ zal net zoals de andere trofeeën plaats 
hebben tijdens de podcast van 29/04. Guy zal 
dit aan Jeroen van Volley Vlaanderen melden. 

 
2.3. Het orgaan bereidt de Algemene Vergadering 

voor: 
 

Uiterlijk op 11/05 
 Vleugels presenteren aan het secretariaat 

VB hun voor te dragen kandidaat ‘voorzitter 
VB (VV)‘ en ‘Financieel directeur VB 
(FVWB)’ 

 
Uiterlijk op 21/05 (BO): 
 indien vrijwillige ontslagen mandatarissen BO 

/ eff. Leden VB --> te melden à VB  
 vleugels zoeken evt. vervangers 

  
 vleugels presenteren eventuele 

agendapunten AV 
 
Volgende vergaderingen  
 
 BO: woensdag 21/05, 19u30, EVC  
 AV : woensdag 11 juni  

 
ORGANE D’ADMINISTRATION 
 

1 Finances 
 

1.1. Lindemans Aalst (suite OA 19/03, point 1.2.). 
Le club s'oppose au paiement des 15.000 
euros qui lui sont facturés en 2019. Il se fait 
déjà conseiller par un avocat. Suite à ce 
constat, VB, ayant souscrit à une assurance 
protection juridique l'année dernière, souhaite 
l'utiliser pour obtenir un soutien juridique au 
stade actuel (pré-judiciaire) également. 

 
 2.     DIVERS 

 
2.1. Les équipes qualifiées pour le volley-ball 

européen recevront de Volley Belgium un 
chèque symbolique à cet effet. Guy a fait 
imprimer les chèques, mais il n'est pas toujours 
disponible pour les remettre. En l'absence de 
Guy, Gerrit et Dominique remettront les 
principaux chèques de qualification lors des 
matches de Play Off potentiellement décisifs 
(1/5, 9/5 et 16/5 pour les hommes, 27/04 pour 
les femmes). 

 
2.2.  La remise du trophée de l'équipe Fair-Play de 

l'année, comme les autres trophées, aura lieu 
lors du podcast du 29/04. Guy en parlera à 
Jeroen de Volley Vlaanderen. 
 

2.3. L’organe prépare l'Assemblée Générale : 
 
 
Au plus tard le 11/05 

 Les ailes présentent au secrétariat VB leur 
candidat pour la nomination “Président VB 
(VV)” et “Directeur Financier VB (FVWB)”. 

 
 
Au plus tard le 21/05 (CA) : 

 si démission volontaire mandataires BO / 
membres effectifs VB --> à notifier à VB  

 les ailes recherchent des remplaçants 
possibles 

 les ailes présentent des points éventuels à 
l'ordre du jour GA 

. 
Réunions suivantes 

 
 CA : mercredi 21/05, 19h30 EVC 
 AG : mercredi 11/06 

Verslag & vertaling/ rapport & traduction: Stefan DE KEIJSER 


